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Protokół Nr 5/19
 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu
15 kwietnia 2019 r. 
Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:35.

1. Sprawy regulaminowe.
    - stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad. 
Wobec braku  wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja na temat gospodarowania komunalnym zasobem mieszkaniowym :

a) sprzedaż lokali komunalnych,
b) rozpoznanie możliwości zakupu lokali mieszkalnych przez Miasto,
c) zmiana prawa dot. gospodarowania zasobem mieszkaniowym.

3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji ww. porządek obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec,  Aldona Żurawska
Nieobecni (3) 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski

- przyjęcie protokołu.
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni wraz z materiałami na Komisję 
otrzymali protokół z ostatniego posiedzenia Komisji. 
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół nr 3/19 z 18 marca 2019 r.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Szewczyk
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Ad.pkt.2 Informacja na temat gospodarowania komunalnym zasobem mieszkaniowym :
a) sprzedaż lokali komunalnych,
b) rozpoznanie możliwości zakupu lokali mieszkalnych przez Miasto,
c) zmiana prawa dot. gospodarowania zasobem mieszkaniowym.
(Informacje na powyższy temat stanowią zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)

Temat przedstawili: Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka, Z-ca Prezydenta Marta Makuch,
Dyrektor PoM Agnieszka Zwierz, Prezes STBS Krzysztof Kido, Bartłomiej Drojan z PGM.
(Przedstawione radnym prezentacje na ww. tematy stanowią zał. nr 3 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji udział wzięli radni: Paweł Szewczyk, Anna Mrowińska, Jan Lange, Tadeusz Bobrowski,
Małgorzata Lenart, Kazimierz Czyż, Renata Stec.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła przedstawione 
informacje do wiadomości.

Ad.pkt. 3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zadeklarowania włączenia się Miasta 

Słupska we wspólny dla organizatorów i przewoźników system poboru opłat za przewozy w
zbiorowym transporcie pasażerskim oraz system jednolitej informacji pasażerskiej. Druk Nr 
7/20.

Projekt uchwały przedstawili:  Z-ca Prezydenta Marek Goliński oraz Prezes spółki InnoBaltica 
Krzysztof Ruciński.
W dyskusji udział wzięli radni:  Adam Treder, Paweł Szewczyk, Jan Lange, Tadeusz Bobrowski, 
Adam Treder.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  oraz  sezonu
kąpielowego na terenie Miasta Słupska w 2019 roku. Druk Nr 7/11.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Udział w dyskusji wziął radny: Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
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BRAK GŁOSU (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady Miejskiej w 
Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod nazwą: 
Zarząd Transportu Miejskiego w Słupsku, Zarząd Terenów Zieleni Miejskiej i Cmentarzy 
Komunalnych w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich w Słupsku oraz nadania nazwy i statutu 
Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku. Druk Nr 7/16.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Słupsku przy ul. Stanisława Leszczyńskiego 
16.  Druk Nr 7/12.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania nieruchomości położonej w Słupsku przy alei 
3-go Maja 22. Druk Nr 7/13.

Radny Jan Lange zwrócił uwagę, że SOK inwestował w nieswoją nieruchomość.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  użytkowania  nieruchomości  położonej  w  Słupsku
przy Władysława Łokietka. Druk Nr 7/14.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (9)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata 
Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/79/11 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
położonych w Słupsku przy ulicy Hubalczyków i ulicy Bukowej. Druk Nr 7/15.

Z-ca  Prezydenta  Marek  Goliński  poinformował,  że  w  budżecie  na  2020  r.  zabezpieczą  środki
na zapłacenie Spółdzielni  za 1/3 drogi.
W dyskusji udział wziął radny Paweł Szewczyk.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok . 
Druk Nr 7/17.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta i Z-ca Prezydenta Marta Makuch.
W dyskusji udział wziął radny Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok. 
Druk Nr 7/19.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Anna Mrowińska, Paweł Szewczyk.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona 
Żurawska
PRZECIW (1)
Jan Lange
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Czyż, Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Słupskiego 
Budżetu Obywatelskiego.  Druk Nr 7/21.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WDKS Beata Macedońska.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (2)
Anna Mrowińska, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
(Omawiane przez Komisję projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu Nr VII/19 z sesji Rady 
Miejskiej w Słupsku.)
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Ad. pkt. 4. Sprawy bieżące.
- opinia Komisji dot. e-meila  mieszkańca z dnia 21 marca 2019 r. dot. darmowej komunikacji 
miejskiej dla dzieci dojeżdżających do szkół podstawowych na terenie miasta Słupska.
(Korespondencja w tej sprawie stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania  większością  głosów zgłosiła  wniosek do Prezydenta  Miasta  o zbadanie  możliwości
wprowadzenia bezpłatnej komunikacji dla ww. dzieci.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Jan Lange, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
PRZECIW (1)

Następnie Komisja przyjęła do wiadomości następujące pisma:

– odpowiedź Prezydenta Miasta z dnia 21 marca 2019 r. na pismo Komisji Emerytów i 
Rencistów NSZZ „Solidarność” w sprawie cofnięcia decyzji o podwyższeniu opłat za 
przedłużenie ważności grobu,

– odpowiedzi Dyrektora ZIM Jarosława Boreckiego w sprawie kosztów na cmentarzach.

(Odpowiedzi stanowią zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)

– skargę Spółdzielni Mieszkaniowej „Razem” z dnia 15 kwietnia 2019 r. na opieszałość 
Prezydenta Miasta Słupska w zakresie niewykonania uchwały Nr VIII/79/11 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
zamianę nieruchomości położonych w Słupsku przy ul. Hubalczyków i ul. Bukowej.

(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.1510.3.2019,

– odpowiedź Prezydenta Miasta z dnia 5 kwietnia 2019 r. na pismo mieszkańca 
dotyczące wymiaru czynszu – opłat za wynajem mieszkania w bloku na ul.Herbsta i 
ul.Księżnej Zofii.

(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.0004.28.2019)

Radny  Tadeusz  Bobrowski poruszył  sprawę światłowodów  w pasach drogowych i  nie
pobierania opłat z tego tytułu przez ZIM.  

Dyrektor  ZIM  Jarosław  Borecki zobowiązał  się  do  bieżącego  informowania  radnych
o sprawie, która jest badana przez Prokuraturę.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna                                                                                                      Jan Lange

 


